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Poslanec Kaňkovský navrhuje sněmovně jednat o závažných otázkách pronásledování disidentů,
věřících a etnik v Číně

vloženo: 9.7.2021, 09.10

Už koncem listopadu 2019 žádalo pět poslaneckých klubů o projednání závažných aktuálních případů
pronásledování disidentů a náboženských či etnických menšin v Číně na jednání pléna Poslanecké
sněmovny. Jednání dosud neproběhlo....

Koalice Spolu žádá po ministerstvu zdravotnictví zveřejnění mapy odběrových center

vloženo: 9.7.2021, 09.18

Koalice Spolu (ODS, KDU-ČSL, TOP 09) požaduje po ministerstvu zdravotnictví zveřejnění mapy odběrových
center pro PCR testování a navýšení kapacity tam, kde je nedostatek. Na dnešní tiskové konferenci ve
Sněmovně...

Interpelace ve věci: Dotace na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity za rok 2020

vloženo: 8.7.2021, 23.55

Poslanecká sněmovna 8.7.2021- Ústní interpelace Víta Kaňkovského na předsedu vlády ČR Andreje
Babiše ve věci Dotace na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity za rok 2020
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Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Home office musíme právně ukotvit v české legislativě

vloženo: 23.6.2021, 23.25

Práce na dálku a její legislativní ukotvení je už více jak rok tématem číslo jedna. A to z hlediska skutečné
flexibility práce ve 21. století a s ohledem na pandemii koronaviru....

Vraťme smích a radost!

vloženo: 22.6.2021, 21.05

VRAŤME SMÍCH A RADOST NEJEN DĚTEM, ALE TAKÉ STARŠÍM LIDEM, KTERÉ COVID-19 ČASTO UVRHL V
SAMOTU! 
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Home-office je šancí pro modernizaci trhu práce

vloženo: 22.6.2021, 20.57

Home-office je šancí pro modernizaci trhu práce i lepší sladění profesního a rodinného života. Dejme mu
větší šanci i mimo pandemii COVID-19.

Vyšetření hladiny protilátek proti COVID-19

vloženo: 21.6.2021, 20.55

Problematika vyšetření hladiny protilátek proti COVID-19 v dalším boji proti této nákaze není úplně
jednoduchá a zatím v ČR není bohužel shoda předních odborníků, jaká kritéria nastavit a uvést do...
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Využívejte i metodu na vyšetření protilátek. V Rakousku funguje, vyzývá ministerstvo
Kaňkovský

vloženo: 20.6.2021, 13.40

Místopředseda sněmovního Výboru pro zdravotnictví Vít Kaňkovský tvrdí, že se už několik měsíců marně
snaží přesvědčit ministerstvo zdravotnictví, aby začalo ve strategii boje s nákazou SARS-CoV-2 využívat
vedle PCR a...

AntiCovid tým: Český covid pas je absolutní zbytečnost

vloženo: 10.6.2021, 11.38

Vládní novelu zákona o ochraně veřejného zdraví, která zavádí český covid pas, koalice SPOLU nepodpořila.
Zákon je totiž zbytečný a nefunkční, protože celoevropské řešení dnes schválil Evropský parlament. Zástupci
AntiCovid...
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Batelovští sklidili uznání za odvahu

vloženo: 2.6.2021, 09.41

BATELOV (jv) - I přes chladné počasí se v neděli za početné účasti občanů odehrála Obecní slavnost v
Batelově.

KDU-ČSL: Lidé s dostatkem protilátek na covid-19 by měli mít stejné možnosti jako lidé očkovaní
nebo testovaní

vloženo: 1.6.2021, 19.12

Jedním z důležitých témat, které v tomto týdnu čeká poslance v Poslanecké sněmovně, jsou covidové
certifikáty. Ty mají umožnit návrat k běžnému životu. Podle poslance KDU-ČSL a lékaře Víta Kaňkovského by
certifikáty měly...
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Lidé s dostatkem protilátek na covid by nemuseli na očkování ani testy

vloženo: 1.6.2021, 19.18

U lidí by měla být měřena i hladina protilátek na covid-19 a kdyby ji měli dostatečně vysokou, zprostilo by je
to na nějaký čas povinnosti dělat antigenní či PCR testy....

POMOZME DĚTEM VRÁTIT RADOST Z POHYBU!

vloženo: 31.5.2021, 22.00

Jako ortoped už řadu let pozoruji zhoršený pohybový vývoj u dětí, zejména v období puberty. U dětí se
zhoršilo držení těla, rozsah pohyblivosti zad, často se setkáváme se svalovou dysbalancí...
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Prodělali covid bez příznaků, zůstaly jim protilátky. Mají smůlu

vloženo: 27.5.2021, 23.00

Jedním z důkazů o prodělané nemoci covid-19 jsou takzvané IgG protilátky, které se objevují v krvi zhruba
týden po infekci a zhruba po třech měsících se většinou vytratí. Vyšetření na tento typ protilátek se...

STAŇME SE POSLY NADĚJE!

vloženo: 24.5.2021, 09.16

Často dostávám dotazy, co považuji za zásadní při řešení následků pandemie COVID-19 v naší
zemi. Koneckonců - podobné otázky asi řeší mnozí z nás. 
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